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Donja Zelina, 6. listopada 2022.

ZAPISNIK
(zaključci 20. sjednice)

s 20. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog održane u četvrtak 6. listopada
2022. godine u 17:30 sati u prostoru Škole

Prisutni članovi Školskog odbora:
1. Renata Smaić
2. Ivana Martinjak
3. Draženka Jarec Tomorad
4. Elena Kušt
5. Iva Budački Strelar
6. Ivana Fučkan

Ostale osobe nazočne sjednici:
Lidija Smrndić, ravnateljica
Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva
Mara Budić, tajnica

Predsjednica Školskog odbora, Renata Smaić, pozdravila je prisutne i konstatirala da su sjednici
nazočna 6 (6/7) članova Školskog odbora, ajedan (1) član je opravdano odsutan te da postoji kvorum.
Nakon toga predložila je sljedeći

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikacija zapisnika 19. sjednice Školskog odbora
3. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i

2025. godinu
Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva

4. Razno

Ad 1. Usvajanje dnevnog reda

Dnevni red je usvojen sa 6 (6/6) glasova "ZA".

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 19. sjednice Školskog odbora



Zapisnik je dostavljen u prilogu poziva. Elena Kušt je tražila nadopunu Zapisnika. Predsjednica Školskog
odbora stavila je nadopunjen i Zapisnik na glasanje.

Školski odbor je sa 4 (4/6) glasova "ZA" i dva glasa "SUZDRŽANO" donio sljedeći:

Zaključak

Školski odbor Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog prihvaća nadopunjeni Zapisnik 19. sjednice
Školskog odbora.

Ad 3. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu

Predsjednica Školskog odbora zatražila je od voditeljice računovodstva da izvijesti članove Školskog
odbora o prijedlogu financijskog plana koji je bio na točki dnevnog reda prošlu sjednicu Školskog
odbora. Voditeljica računovodstva je iznijela prijedlog financijskog plana za 2023. godinu sa
projekcijama za 2024. i 2025. godinu (koji je u prilogu ovog Zapisnika).

Školski odbor sa 5 (5/6) glasova "ZA" i jednim glasom "SUZDRŽAN" donosi sljedeću:

ODLUKA

Školski odbor usvaja Prijedlog financijskog plana za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025.
godinu.

Ad 4. Razno

Pod točkom Razno postavljena su pitanja o imenovanju zamjenika ravnatelja, zatim pitanje da li je
dozvoljeno izvijestiti Učiteljsko vijeće o Rješenju i Zapisniku inspekcijskog nadzora, pitanje vezano uz
tonsko snimanje sjednica.

Zaključak

Utvrđeno je da ne postoji zakonska odredba o funkciji zamjenika ravnatelja te da istog imenuje
ravnatelj u slučaju odsutnosti. Najčešće tu funkciju obavlja pedagog. Utvrđeno je da je ravnateljica
izvijestila Učiteljsko vijeće o Rješenju inspekcijskog nadzora. Utvrđeno je da će tajnica škole provjeriti
postupak arhiviranja i rokova čuvanja tonskih zapisa sa sjednica Školskog odbora.

Sjednica završena u 18:00 sati.

ZAPISNIČARKA
Mara Budić , /'
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PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA
Renata Smaić, prof.
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